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El grup valora negativameñt la gestió de govern de CiU i AP i denuncia il.legálítats 

La Plataforma Progressista proposa 
el «pacte de la ciutat» de Banyoles 
La Plataforma Progressista de Banyoles ha presentat a 
l 'alcalde de la c lu ta t , el convergent Pere Hernández. I al 
cap d e l g r u p munic ipal d 'Al ianca Popular, Gui l lem Turró, 
que dona suport a l 'equlp de govern, una nova proposta 
per t irar endavant un pacte de consens entre les tres torces 
representadeS a l 'A juntament . Aquesta propostá, que va 
entrar ahir a les nou a la casa consistor ial , coincideix amb 
l'análisi que la Plataforma Progressista —la Mista mes vota
da a la c iutat de res tany a les passades eleccions murí ici-
pals— fa deis pr imers cent dies de govern bicolor i que con
sideren que s'ha de valorar «negat ivameñt», tant des de la 
perspectiva polít ica —denuncien l 'existéncia d' i l . legal i-
tats— com de la de gestió pública —es lamenten que hi ha 
inexperiencia, improvisació i retards que porten a la «pér-
dua d 'oportuni tats i iniciativa»—. La p lataforma Progres
sista considera que la seva ánálisi és especiaiment greu si 
es teñen en compte les expectatives ol ímpiques de Banyo
les i es lamenta que des de! govern munic ipal «s'está obs-
t ru in t la ppssibi l i tat de corhplir ámb la def in ic ió consensua
da del programa peí 92». 

SUSANNA QUINTANA 

Banyoles.— Després deis pri
mers cent dies de «cortesia», el 
grup municipal progressista fa una 
valoració negativa de la gestió de 
govern de.Convergencia i Unió i 
Alianca Popular a l'Ajuntament de 
Banyoles perqué considera, se-
gons que ha assegurat él regidor 
portaveu, Joan Sojana, que s'ha 
demostrat que «falla l 'estructu-
ra». 

La Plataforma Progressista de-, 
nunciá que «s'ha perdu t una 
oferta fantástica per fer un go
vern d'unitat» r-^que propbsaren 
just després de les municipals— i 
que s'ha conduTt cap a un procés 
«d'exclusió i menyspreu deis ór-
gans coLlectius». En aquest sen-
tit, els regidors del grup municipal 
progressista lamenten que «les 
comissions informativas s'han 
convert l t en una mena de confe
rencies de premsa explicativas i 
res más» i Joan Solana ha criticat 
—«com a exémpfe de menys
preu del pie»— el procés que va 
seguir i'elecció del representant de 
l'Ajuntament a la Mancomunitat 
intermunicipal de l'estany. «L'e-
lacció és competencia del pie, 
pero a Banyoles el representant 

fou escollit en una comissió de 
govern, que dapéri directament 
de {'alcalde, i f ihs fa quinza dies, 
dos mesos m é ^ t a r d que passés 
aquesta irregularitat, no fou ra-
t i f lcat peí plenari». 

Des de ^perspect iva de la ges
tió pública, el grup municipal pro
gressista també creu que hi ha ha-
gut falles per la «inexperiencia 
dif íci lment just i f icable en perso
nes que es presentan per dirigir 
la gastió d'un programa que as 
definía GóntinuVsta», per la «irh-
provisacló» en actuacions i per 
tot un seguit «d'irragularitats» 
que, ,segons ells, han portat a 
«errors mol t greus» i a «Incre
mentar costos d'obras i ser-
veis». 

I r r é g u l a r i t a t s 

Com a «exemples» d'aquests 
«errors» el grup municipal pro
gressista critica el permís d'ohres 
que s'ha concedit a l'edifici que 
s'está construint ai Banc Central 
vell i que s'ha menjat un dret de 
pas de dos metres de qué consta 
al ..pía general, la paret nova de 
l'edifici de les Monges a la placa 
del doctor Rovira, rincrement de 
13 milionsa 18 i niig que ha patit el 

Al concurs en participaven cínquanta 

Santa Coloma guanya els tres 
primers premls de la ratafia 

MONTSEESTEBA 
Corresponsal 

Santa Coloma de Farhers.— 
Per primera vegada a la historia 
del concurs de ratafia de Santa 
Colomaj les tres pfimeres das-
sificades han estat ratafies de 
la pobfació. 

Un total de cinquanta rata-
fies presentadas van prendre 
part en la sisená edició d'a-
qüest ja tradicional concurs 
amb un incremeht notable peí 
que fa a participado local, la 
qual cosa indica que cada ve
gada mes s'está popuiáritzant 
l'elaboració d'aqUestá béguda 
a Santa Coloma. 

Els tres primers premis van 
ser per a Francesc Pía Rodés i 
Isabel Mest res ; ; Encarnació 
Isern Mariner-lo, segon premi; i 
Consol Coi i. Vail-llossera, ter
cer premi. 
• Cal dir que al primer premi li 

será Iliurada una estatueta rea^ 
litzada expressament per Abel 
Massaná per tal mótiu, el «Sol i 
serena». 

El jurat va estar format per 
persones enteses en ratafia. Els 
membres van ser Josep Gui-
xer, de Ratafies Pujol; Pere Fi-
gueras, com a representant del 
jovent del poblé; Albert Duch, 
licorer; Consol Perácaula, rata-
fiaire; LluTsa Casadevall, rafa-
fiaire; Xavier Codina, represen
tant de Ratafies Russet; Antoni 
Torner, Ratafies Russet; i San
tiago Xirgu, de Ratafies Geru ra
da. El jurat va coincidir que en--
guany les ratafies presentadas 
son de molt bona quaiitat. 

Demá al matí, a les dotze, 
continuaran els actes de la fes
ta amb un recital de caneó ca
talana al cinema Catalunya i on 
el grup la Camerata de Canco 
Tradicional presentará «El ro
mane del ,cec». 

. E| g rup munic ipa l progressista denuncia qua hi ha hagut 
i r régular i tats en la var iació del projecte dé la pílaca dal semáfor . 

(Foto TONI VARGAS) . 

pressupost de les obres deis vesti-
dors del camp de fútbol i la cons-
trucció de la placa deis semáfors 
que, segons han afrrmát, «s'ha 
desviat del projecte inicial , san
sa que hi hagi hagut cap'aprbvá-
ció de modif icació». La placa del 
semáfor fou aprovada per unani-
mitat peí plenari per tal que es 
convertís en distribuidora de l'en-
trada de Banyoles pero, segons la 
Plataforma Progressista, «les 
obres que es varen comencar a 
far al vial del pía de la Coromiha 
—un deis que recull la placa— es 
va desviar uns sét metres que 
fan que ara la placa que quedará 
no guardará ni les formas ni les 
mides pautades». El grup está 
pensant a presentar un reeurs a la 
Generalitat perqué consideren 
que, tal com quedará,-hi haurá di
ficultáis per a la circulació. 

Les e x p e c t a t i v e s o l í m p i q u e s 

. La Plataforma Progressista con
sidera que les seves critiques son 
especiaiment greus si es té en 
compte la fita que Banyoles té 
marcada per l'any 92 amb les 
Olimpiades i critica «que no hi ha 
programació ni prassa parqué 
es manté una premissa absurda 

qua és la de com podem co-
mancar a traballár si encara no 
éstem designats». 

La plataforma manté que cal 
«aprofitar l ' impuls excepcional 
d 'un tama com aquast, per ac-
celerar, d'una manará controla
da, el désenvolupamaht del pía 
gerieral d'urbanismé i per definir 
i executar un sistema da servéis 
digne» i defensa que la magnitud 
d'aquest objectiu exigeix «la con
fluencia de tres factors: unitat 
polít ica, reforma profunda de 
l'estructura de gestió da l 'Ajun
tament i definició d'un pía de 
f inancament da les obligacions 
económiques que repercutirán 
al nostre municipi». • 

La plataforma lamenta «el re-
tard de dos anys» que pateíx tót 
el projecte i assenyalá com a 
exemples el pía especial de la Dra
ga, la reforma del Club Natació,'la 
protecció de tot el paratge lacustre-
—inclou el tema deis gavians— i el 
remodelatge de carrers —pásseig 
Dalmau—. 

El grup municipal progressista 
demana que es produeixi una rec
tif icado profunda i rápida de l'es
tructura política i de gestió de l'A
juntament. 

PSCIERC 
demanénple 
urgentaSiainta 
Colóihaper 
l'abocador 

Santa Colóma de Farners.— 
Els representants deis grups mu-
nicipials del Partit deis Socialistes 
de Catalunya i d'ÉRC a l'Ajunta
ment de Santa Coloma, de Far
ners, segons iiiforrha' Montse 
Esteba, van enviar el passat 14 
d'octubre un escrit dirigit a l'al
calde i van demanar que es con
voques una. sessió extraordinaria 
de pie, amb carácter d'urgéncia, 
exposant que l'ordre del dia con-
sisteixi en el debat i propostes 
que permetin prendre els acords 
necessaris per racionalitzar i con
trolarla problemática dé l'aboca
dor d'escombraries de Ja pobla-
ció. 

Així mateix, cal dir que, re-
centment, l'Ajuntament de San
ta Coloma, conjuntament amb 
altres municipis, ha adrecat una 
prqposta a la Generalitat per tal 
de construir un abocador contro-
lat que cobreixi les necessitats 
d'algunes poblacionsde la Selva 
interior. Pél que fa- a aquest 
tema, Joan Arrú, portaveu del 
grup municipal socialista, pensa 
que «nosaltres no volem dir 
que aquesta no siguí la solu-
c ió, paró una mancomuni tat 
porta un procés tlarg en el 
temps. 

Peí que fa a aquest pie dema-
nat en carácter.d'urgéncia, Arrú 
manifestá «astém a punt de la 
confecc ió deis pressupostos 
88 i al tema de l'abocador és 
mo l t important que es con-
templ i en aquast». 

MiquelCollfaráel 
pregódeles 
testes de Sant 
Martiriá 

El pregó de les festes de Sant 
Martiriá de Banyoles será prO-
nunciat aquest any peí president 
del Parlament de Catalunya, Mi-
quel Coll i Alentorn. El pregó, 
que será l'acte inaugural de les 
festes, se celebrará diumenge vi-
hent a la una del migdia al teatre 
Victoria de la vila de Banyoles. 

L'exposició romandrá oberta fins al 15 de novembre 

Caldes inaugura la mostra 
sobre el món deis balnearis 

REDACCIO 

Caldes de Malavella.—Ahir s'i-
naugurá l'exposició «Caldes de 
Malavella, .manantial de Catalu
nya», la primera que es fa a Cata
lunya sobre el món deis balnearis i 
rerribotellament de les aigues des 
d'una perspectiva histórica i que 
ha estat organitzada per l'Ajunta
ment caldénc amb el suport de 
Vichy Catalán i la col.laborado del 
Depártament de Cultura de ia Ge
neralitat i la Diputado de Girona. 

Joan Saqués, coordinador deis 
servéis de Cultura dé la Generalitat 
a Girona, opinava que «aquesta 
faceta és mo l t interessant per
qué as tracta da la racuperació 
histórica de la industria d'un po
blé que ha estat sempre condi-
cionat per l'aigua i el rñón deis 
balnearis». Per la seva banda, Al
bert Vancelis, ponent de cultura 
de la Diputado, va manifestar que 
«considero qua és una mostra 
mol t representativa dé las co
marques da Girona i de la da la 

La mostra de Caldes romandrá oberta f ins el proper 15 da 
novembre. (Foto DAVID QUINTANA) . 

Salva en especial». El president 
de Vichy Catalán, S.A., senyor 
Casas, va dir que «me mostró 
mol t satisfet per l 'antusiasme i 

la r igorositat deis organitzadors 
i crac qué és mol t írriportant el 
fe t que Texposició v^gi arrau de 
Catalunya». 
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